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Abstract (en)
In a rolling mill having axially shifting rolls comprising, inside a support stand 4, at least two work rolls 1, 1' with roll-curvature means 6, the curvature
means are rams bearing in the direction of the curvature force on a T-shaped sliding piece 7, comprising a portion forming a foot engaging in a
machined part (53) produced in the block (5) containing the curvature rams (6), so as to permit translational guiding in the vertical plane, and
provision is made for the chocks (3) of the work rolls bearing on the pieces 7 and thereby receiving the curvature force also to be able to shift over
the pieces 7 by sliding when it is desired to axially shift the rolls. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans un laminoir à cylindres déplaçables axialement comprenant, à l'intérieur d'une cage de support 4, au moins deux cylindres de travail 1,1' avec
des moyens 6 de cambrage de cylindre, les moyens de cambrage sont des vérins prenant appui dans le sens de l'effort de cambrage sur une pièce
de glissement 7 en forme de T,comprenant une partie formant pied s'engageant dans un usinage (53) réalisé dans le bloc (5)contenant les vérins
de cambrage (6) , de façon à permettre un guidage en translation,dans le plan vertical et il est prévu que les empoises (3) des cylindres de travail
s'appuyant sur les pièces 7 et recevant par là l'effort de cambrage, peuvent aussi se déplacer sur les pièces 7 en glissant lorsque l'on veut déplacer
axialement les cylindres.
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